
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 26. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 483
Ministeren bedes kommentere artiklen ”Danske banker på stribe siger nej til at røre ved
bitcoingevinster”, Børsen.dk, den 6. december 2017. Herunder bedes oplyst, hvordan mi-
nisteren forholder sig til paradokset i, at borgere skal betale skat af realiserede gevinster
fra handel med kryptovaluta, når bankerne afviser at tage imod penge fra kryptovalutaen?
Hvilke overvejelser gør ministeren sig om, hvorvidt kryptovaluta skal forbydes helt, al den
stund danske banker som udgangspunkt nægter at tage imod penge, som kunder har
tjent på handel med bitcoin og kryptovalutaer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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